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Genomförs bygget blir kvarteret aldrig sig mera likt igen, och vi undrar, har man ställt sig 
nedan frågor: 

- Är det troligt att trivseln kommer öka eller minska för de som bor i området
(syftandes på 'mysfaktorn' / livskvalitet)?

Rent generellt, vilken ambition har Filipstads kommun att öka eller minska
tilldragningsfaktorn så att fler eller färre flyttar till eller bor kvar i staden? Gynnar
genomförandet på angiven plats den ambitionen?

Kommer trafiken i området öka eller minska? Hur påverkar ökad eller minskad trafik
tilldragningsfaktor och livskvalitet för boende i området (kommer t ex ökad trafik
upplevas som positivt eller negativt)?

Är det eftersträvansvärt eller inte eftersträvansvärt att ha grönområden i centrala
delar i staden? Om inte, varför? Om ja, varför skall man då bygga just här?

Äldreboendet: Kommer de äldre ha möjligheter till promenader i lugn och vacker
miljö? Om inte, tycker kommunen / huvudmannen för boendet inte att det behövs,
eller har äldre och / eller deras anhöriga inga sådana behov?

Saknas alternativa platser i / runt Filipstad som erbjuder vackra och lugna
omgivningar?

Genomgående beskriver kommunen förändringen som om den harmoniserar med områdets 
nuvarande karaktär. Intrycket är att man på punkt efter punkt bortsett ifrån eller förminskat 
konsekvenserna av den nya kommunala verksamheten, i syfte att få det att framstå som om 
det nya också är ett 'boende'. 

Man måste kalla en spade för en spade, kommunen borde varit mer objektiv i sina 
slutsatser, och på ett trovärdigt sätt redovisa det nya projektet precis som det är. 

En kommunal verksamhet går inte att jämställa eller likna vid ett bostadskvarter, och för att 
undvika kritik åratal efteråt, tycker vi det varit bättre att beskriva projektet mera neutralt. 
Projektet ger heller inte intryck av att höra ihop med någon större, mer övergripande plan 
för hur kommunala verksamheter skall förläggas i framtiden, så som Storfors gjort. 
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Det är rimligt att anta få anställda kommer promenera emellan, särskilt inte kalla och 
mörka och regniga årstider. Det bör ske i huvudsak med bil. Kommunen bör beräkna 
hur ofta det kommer ske, och hur många fler bilresor det skapar. 

Vi har bott på Malmgatan   sedan 2002, och ser tydligt hur trafiken ökat, särskilt 
sedan högerregeln togs bort i korsningen malmgatan - ringvägen och gatan gjordes 
till huvudled. Då fler trafikanter använder gatan som genomfartsled för att det blivit 
bekvämt och snabbt, har intensiteten och framför allt hastigheten ökat. Nästan ingen 
håller hastighetsbegränsningen 50. En mätning från 2005 kommer vara ca 15 år 
gammal när nybyggnationen påbörjas, med väsentligt förändrade trafikförhållanden, 
och inte minst ändrad attityd hos många bilförare, vilket gör den utdaterad, och 
därmed olämplig att basera sina slutsatser på. 
På grund av detta samt övriga punkter som motiverats bör kommunen låta göra en ny 
mätning innan man går vidare för att inte riskera framtida tvister angående trafikens 
påverkan på närmiljön (luftkvalitet och buller). Åter igen så är det stor skillnad på 
kommunal verksamhet och ett sömnigt bostadsområde såsom ursprungliga planen 
anger, något vi tycker kommunen helt förbisett i sina bedömningar och slutsatser. 

Vi bor precis mitt emot tänkt in / utfart från äldreboendet, om den förläggs till 
malmgatan. Då man valt en alldeles för liten tomt till den stora byggnaden bör 
möjligheterna till variation av parkeringens placering vara begränsade. Vi verkar 
oavsett vart in/utfart placeras få parkeringen placerad mitt emot vårt hus, endast 
några meter bort. Vi kommer drabbas av ökat trafikbuller från bilar och lastbilar som 
har ärenden till / från den nya verksamheten, tidiga mornar, även på helger. 
Vi vill självklart veta hur den nya verksamheten kommer påverka oss, och då kan vi 
inte godta diffusa antaganden som slutsats att trafikökningen endast är 'marginell'. 
Dessutom helt utan några underlag som styrker detta. 
Marginell (obetydlig) ökning hade varit tillämplig möjligtvis om man planerat bygga 
ett vanligt en- eller flerfamiljshus, vilket inte är fallet här. 

- Samtliga punkter jag efterfrågat en bättre beräkning på ovan, är ju trafik som idag
inte sker i det aktuella området då ingen kommunal verksamhet pågår.

Address 

Det är också trafik som inte hade tillkommit om området bebyggts med vanliga
bostäder såsom ursprungliga planen anger, därför är det viktigt även för kommunen
att ta reda på hur den egna verksamheten påverkar buller och utsläpp i tätorten.

Vi ser det som uppenbart att trafikintensiteten kommer öka på malmgatan, med
försämrad luftkvalitet och buller som följd. Frågan är hur mycket?
Vi drabbas särskilt hårt eftersom samtliga fordon som har ärende t/f den kommunala
verksamheten bromsar in eller accelererar precis utanför vår bostad. De som lämnar
verksamheten och kör ut på malmgatan kommer oftast göra det med kall motor,
vilket medför helt orenade avgasutsläpp bara några meter från vårt hus (det är ett
vedertaget faktum att avgasrening på motorer inte fungerar förrän man varmkört
några km), dessutom extra påtagligt kall årstid.
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